
ZAPISNIK 
sa 2. sjednice Općinskog vijeća Općine Šolta 

održane dana 29.lipnja 2017.godine u Grohotama u Općinskoj vijećnici 
         

 
Sjednica je započeta u 09:04 sati. 
 
Nazočni vijećnici: Ante Ruić, Vicko Kaštelanac, Inga Tomić-Vrdoljak, Branka Weber, Boris Gabela, 
Ćiril Kalebić, Vicko Buktenica, Tihomir Glavurtić, Zvjezdana Jelinčić, Vojka Tomić i Goran Tvrdić 

 
Sjednici nazočuju: 
Nikola Cecić-Karuzić- Općinski načelnik Općine Šolta 
Nataša Nazor Jovović – Pročelnica Jedinstvenog upravnog odjela Općine Šolta 
 
Predsjedatelj: Ante Ruić 
 
Zapisničar: Katja Tramontana – Domaćina 
 
-sjednica se tonski snima 
  
  
 Predsjedatelj pozdravlja prisutne i iznosi predloženi  

Dnevni red: 

1. Usvajanje prijedloga dnevnog reda 
2. Odluka o imenovanju Komisije za Statut, Poslovnik i normativnu djelatnost 
3. Odluka o imenovanju Odbora za Proračun Općine Šolta 
4. Odluka o imenovanju Socijalnog vijeća 
5. Odluka o imenovanju Odbora za Protokol Općine Šolta 
6. Odluka o imenovanju Povjerenstva za dodjelu javih priznanja Opčine Šolta 
7. Odluka o imenovanju Vijeća za dodjelu koncesijskih odobrenja 
8. Odluka o imenovanju Općinskog povjerenstva za procjenu šteta od elementarnih nepogoda 
9. Izvješće Povjerenstva za procjenu šteta od elementarnih nepogoda 
10. Odluka o prestanku važenja Pravilnika o pravu na pristup informacijama i ponovnu uporabu 

informacija 
11. Odluka o lokalnim porezima Općine Šolta 
12. Odluka o određivanju predstavnika Općine Šolta u Povjerenstvo za dodjelu zakupa na 

poljoprivrednom zemljištu u vlasništvu Republike Hrvatske 
13. Odluka o izmjeni i dopuni Odluke o izradi Izmjena i dopuna Urbanističkog plana uređenja 

STOMORSKA-III  („Službeni glasnik Općine Šolta“, broj 5/17) 
14. Odluka o osnivanju ustanove za predškolski odgoj (dječji vrtić) 
15. Odluka o izmjeni i dopuni Odluke o izradi Izmjena i dopuna Prostornog plana uređenja 

Općine Šolta („Službeni glasnik Općine Šolta“, br.  06/06, 05/10, 09/10, 02/12 , 09/15, 23/16  
i 03/17-pročišćeni tekst) – VI („Službeni glasnik Općine Šolta“, br.7/17) 

16. Razno 
 

 Predsjedatelj upućuje vijećnike kako će prije prelaska na Dnevni red i njegovo usvajanje 
Načelnik Općine Šolta položiti prisegu. 

 Goran Tvrdić u ime Kluba nezavisnih vijećnika traži odgodu 2.sjednice jer vijećnici nisu na 
vrijeme dobili većinu materijala prema dnevnom redu, nego tek 3 dana prije sjednice. U slučaju da se 



usvoji dnevni red i ipak bude raspravljalo o tim točkama obratit će se Uredu državne uprave sa 
primjedbom o kršenju Poslovnika Općinskog vijeća jer im nije omogućeno najmanje 8 dana ranije 
uvid u odluke koje se donose. 

 Predsjedatelj objašnjava kako Općinsko vijeće na samoj sjednici može dopuniti dnevni red i 
dodati točke, a Poslovnik se krivo čita. 

 Ćiril Kalebić postavlja pitanje dopune dnevnog reda, da li može tražiti dopunu sada na sjednici 
i to sa 4 točke: 1.datum izbora za vijeća mjesnih odbora, 2.rješavanje parkinga i prometa u mjestu 
Stomorska, 3.rješenje problema prostora za sastanke političkih stranaka, 4.status stare škole u 
Stomorskoj. 

 Tihomir Glavurtić također predlaže točku dnevnog reda -izgled i nered mjesta Maslinice u 
turističkoj sezoni. 

 Vijećnici jednoglasno usvajaju prijedloge Ćirila Kalebića kao točke Dnevnog reda, a točku po 
prijedlogu Tihomira Glavurtića stavljaju pod Razno. 

Goran Tvrdić tvrdi da poziv s dnevnim redom nije objavljen na službenim stranicama što nije 
točno. 

Predsjedatelj ističe da se primjedbe upućuju Predsjedništvu vijeća. Što se tiče zakašnjelih 
materijala uvijek ima razlog zašto je to tako, a ako Vijeće nije spremno odgodit će donošenje odluke 
za drugu sjednicu. 

Boris Gabela moli da ga se ne svrstava u nikakve koalicije jer je on nezavisni vijećnik i nije u 
koaliciji ni sa kim. 

Predsjedatelj čita tekst svečane prisege za koju Načelnik Nikola Cecić Karuzić izjavljuje da 
priseže i potpisuje istu. 

Načelnik napominje kako će istu zakletvu položiti i njegov zamjenik na slijedećoj sjednici a 
danas je morao umjesto njega na nekoliko važnih sastanaka u Split. 

 

Ad 1)   

Predsjedatelj prelazi na usvajanje dnevnog reda koji nakon dopuna glasi: 

Dnevni red: 

1. Usvajanje prijedloga dnevnog reda 
2. Odluka o imenovanju Komisije za Statut, Poslovnik i normativnu djelatnost 
3. Odluka o imenovanju Odbora za Proračun Općine Šolta 
4. Odluka o imenovanju Socijalnog vijeća 
5. Odluka o imenovanju Odbora za Protokol Općine Šolta 
6. Odluka o imenovanju Povjerenstva za dodjelu javih priznanja Opčine Šolta 
7. Odluka o imenovanju Vijeća za dodjelu koncesijskih odobrenja 
8. Odluka o imenovanju Općinskog povjerenstva za procjenu šteta od elementarnih nepogoda 
9. Izvješće Povjerenstva za procjenu šteta od elementarnih nepogoda 
10. Odluka o prestanku važenja Pravilnika o pravu na pristup informacijama i ponovnu uporabu 

informacija 
11. Odluka o lokalnim porezima Općine Šolta 



12. Odluka o određivanju predstavnika Općine Šolta u Povjerenstvo za dodjelu zakupa na 
poljoprivrednom zemljištu u vlasništvu Republike Hrvatske 

13. Odluka o izmjeni i dopuni Odluke o izradi Izmjena i dopuna Urbanističkog plana uređenja 
STOMORSKA-III  („Službeni glasnik Općine Šolta“, broj 5/17) 

14. Odluka o osnivanju ustanove za predškolski odgoj (dječji vrtić) 
15. Odluka o izmjeni i dopuni Odluke o izradi Izmjena i dopuna Prostornog plana uređenja 

Općine Šolta („Službeni glasnik Općine Šolta“, br.  06/06, 05/10, 09/10, 02/12 , 09/15, 23/16  
i 03/17-pročišćeni tekst) – VI („Službeni glasnik Općine Šolta“, br.7/17) 

16. Određivanje datuma raspisivanja izbora za Vijeća mjesnih odbora 
17. Rješavanje problema parkinga i prometa u mjestu Stomorska 
18. Rješenje problema prostora za sastanke političkih stranaka 
19. Status stare škole u Stomorskoj 
20. Razno 

 
Nakon provedenog glasovanja Dnevni red se usvaja sa 8 glasova ZA i 3 PROTIV 
 

Ad 2) 
 

Predsjedatelj prepušta riječ Pročelnici. 
Pročelnica pojašnjava obveze Komisije prema Poslovniku i Statutu.  
 
Inga Tomić Vrdoljak iznosi prijedlog za članove Komisije 

1.Ante Ruić, predsjednik, 2. Zoran Radman, član, 3. Nataša Nazor Jovović, član, 4. Miro 
Burazin, član i 5.Jadranka Kalebić, član. 

 
Nakon kratkog obrazlaganja tko su pojedine osobe za one koji ne znaju Predsjedatelj poziva 

na glasovanje. 
Nakon provedenog glasovanja jednoglasno se donosi  
  

ODLUKA 
o imenovanju  članova Komisije za Statut, Poslovnik i normativnu djelatnost 

 
U Komisiju za Statut, Poslovnik i normativnu  djelatnost  imenuju se:  

 
1. Ante Ruić , predsjednik  
2. Zoran Radman, član,  
3. Nataša Nazor Jovović, član,  
4. Miro Burazin, član,  
5. Jadranka Kalebić, član.  

 
Ad 3.) 
 

Predsjedatelj prelazi na 3. točku i poziva vijećnike da daju prijedloge za članove Odbora. 
 

Inga Tomić Vrdoljak predlaže 1. Vicko Kaštelanac , predsjednik, 2. Boris Gabela, član,  
3. Zvjezdana Jelinčić, član,  
 

Vojka Tomić predlaže Ćirila Kalebića za člana. 
Boris Gabela ne prihvaća biti član ovog odbora jer smatra da nije kompetentan. 

 
Predsjedatelj poziva na glasovanje. 
Nakon provedenog glasovanja jednoglasno se donosi  

 
 



ODLUKA 
o imenovanju Odbora za Proračun Općine Šolta 

 
U  Odbor za proračun Općine Šolta  imenuju se:  
1. Vicko Kaštelanac, predsjednik  
2. Ćiril Kalebić, član,  
3. Jadranka Kalebić, član,  

 
Ad 4.) 
 

Pročelnica obrazlaže formu od 5 članova i zadatak Socijalnog vijeća. 
Predsjedatelj poziva na davanje prijedloga za članova Socijalnog vijeća. 

 
Inga Tomić Vrdoljak predlaže 1. Vicko Kaštelanac , predsjednik, 2. Inga Tomić Vrdoljak, 

član, 3. Blagaić Nataša, član 
Ćiril Kalebić predlaže Vojku Tomić za člana, te Sidranu Lebar kao člana van Općinskog 

vijeća. 
Predsjedatelj poziva na glasovanje. 
Nakon provedenog glasovanja jednoglasno se donosi  

 
ODLUKA 

o imenovanju  članova Socijalnog vijeća Općine Šolta 
 

 U   Socijalno vijeće Općine Šolta  imenuju se:  
1. Vicko Kaštelanac, predsjednik  
2. Inga Tomić-Vrdoljak, član,  
3. Nataša Blagaić, član,  
4. Vojka Tomić, član,  
5. Sidrana Lebar, član. 
 

Ad 5.) 
 Predsjedatelj predlaže da se Odluka o imenovanju Odbora za Protokol Općine Šolta odgodi za 
slijedeću sjednicu budući je sama Odluka o Protokolu loše napisana, treba je popraviti i to upravo u 
dijelu o izboru članova Odbora. Odbor bi trebao po njemu imati 4 vijećnika 1 iz JUOOŠ, te da se 
utvrde osnovna pravila odnosno obveze vijećnika prilikom obilježavanja blagdana, ali i način nabavke 
i distribucije vijenaca i drugo ovisno o blagdanu. 
  Prijedlog se jednoglasno prihvaća te se donosi  

Zaključak 
Za narednu sjednicu uskladiti Odluku o Protokolu, te nakon toga izabrati članove Odbora. 

 
Ad 6.) 

 
Predsjedatelj prelazi na 6. točku i poziva vijećnike da daju prijedloge za članove Odbora. 

 
Inga Tomić Vrdoljak predlaže 1. Ante Ruić , predsjednik, 2. Branka Weber, član,  

3. Zvjezdana Jelinčić, član,  4.Inga Tomić Vrdoljak, član 
        
       Vojka Tomić za 5.člana predlaže Gorana Tvrdića. 
        Predsjedatelj poziva na glasovanje o predloženim članovima. 
 Nakon provedenog glasovanja sa 10 glasova ZA i 1 SUZDRŽANIM donosi se 
   

ODLUKU 
o imenovanju Povjerenstva za dodjelu javnih priznanja Općine Šolta 

 



U Povjerenstvo za dodjelu javnih priznanja Općine Šolta  imenuju se:  
 

1. Ante Ruić, predsjednik  
2. Branka Weber, član,  
3. Zvjezdana Jelinčić, član,  
4. Inga Tomić-Vrdoljak, član,  
5. Goran Tvrdić, član.  

 

Ad 7.) 
 Pročelnica obrazlaže zadatak i strukturu Vijeća za dodjelu koncesijskih odobrenja. Tri se 
biraju iz Općine Šolta, a preostala dva člana imenuje Lučka kapetanija Split i Županijski ured za 
pomorstvo. 
 
 Predsjedatelj poziva na davanje prijedloga za članove. 

 
Inga Tomić Vrdoljak predlaže 1. Tihana Glavurtić, predsjednik, 2. Branka Weber, član,  

3.Inga Tomić Vrdoljak, član. 
 
 Boris Gabela nije baš zadovoljan dosadašnjim radom i nekim odobrenim koncesijama. Smatra 
da trebaju biti stručne osobe u ovom Vijeću. 
 
 Vojka Tomić predlaže Tihomira Glavurtća. 
 
 Načelnik obrazlaže kako ta komisija zaista ima posla, donose se planovi, mora biti stručna, tu 
se mnogo ljudi izmijenilo i opet se vratilo na to da predsjednik komisije bude Tihana, jer predsjednik 
mora odraditi svu papirologiju i zaista zna raditi. 
 Goran Tvrdić traži objašnjenje zašto su ljudi koji su bili u komisiji odustajali, mijenjali se, i da 
li je sadašnja funkcija Tihane Glavurtić nespojiva sa radom u ovoj Komisiji. 

Predsjedatelj obrazlaže kako v.d. direktora Komunalnog Basilije imenuje Skupština Basilije na 
prijedlog Nadzornog odbora Basilije i misli da nema nikakve zapreke da bude Tihana i u ovoj 
Komisiji. Također obrazlaže kako je veliki pritisak izvana od onih koji traže koncesije, toliko da ljudi 
zbog toga odustaju od rada u Vijeću za koncesije. 
 Tihomir Glavurtić ističe da pri davanju koncesija treba pitati lokalno stanovništvo odnosno 
mjesni odbor na čijem području se daje koncesija, a on kao predsjednik Mjesnog odbora Maslinica 
nikad nije dobivao zahtjev za mišljenje. 
 Predsjedatelj odgovara kako su mikrolokacije za koncesije određene Planom tako da se ne 
može ne dati odobrenje ako je zahtjev u skladu s njim. 
 Tihomir Glavurtić predlaže da u Vijeću bude jedan oporbeni član. 

Goran Tvrdić ponavlja prijedlog za sastav Vijeća za koncesije: 1. Tihana Glavurtić, 
predsjednik, 2. Branka Weber, član, 3.Tihomir Glavurtić, član. 
 Predsjedatelj predlaže pauzu od 10 tak minuta radi konzultacije oko novog prijedloga. 
 Pauza započinje u 10:06 sati. 
 
 Nastavak sjednice slijedi u 10:19 sati. 
 Predsjedatelj poziva na glasovanje o sastavu Vijeća za koncesije po prijedlogu Gorana 
Tvrdića. 
 Nakon provedenog glasovanja jednoglasno se donosi 
 

Zaključak 
Članovima Vijeća za dodjelu koncesijskih odobrenja ispred Općine Šolta imenuju se: 

1. Tihana Glavurtić, predsjednik,  
2. Branka Weber, član,  
3.Tihomir Glavurtić, član. 
 Odluka o sastavu Vijeća za dodjelu koncesijskih odobrenja donijet će se na jednoj od narednih 
sjednica kada budu poznata preostala 2 člana koje imenuje Lučka kapetanija Split i Županijski ured za 
pomorstvo. 



Ad 8.) 
 Pročelnica obrazlaže potrebu osnivanja i imenovanja Povjerenstva za procjenu šteta od 
elementarnih nepogoda. 
 Predsjedatelj poziva vijećnike na davanje prijedloga za članove Povjerenstva. 

 
Inga Tomić Vrdoljak predlaže 1. Vicko Kaštelanac, predsjednik, 2. Vice Burica, član,  

3. Sandro Sinovčić, član,  4.Zvjezdana Jelinčić, član 
  

Vojka Tomić predlaže još 5.člana Vicka Buktenicu. 
 
 Predsjedatelj poziva vijećnike na glasovanje o ovakovm sastavu Povjerenstva, 
 Nakon provedenog glasovanja jednoglasno se donosi 
 

ODLUKA 
o osnivanju i imenovanju Općinskog povjerenstva za procjenu šteta od elementarnih nepogoda 

Općine Šolta 
U Povjerenstvo za procjenu šteta od elementarnih nepogoda imenuju se:  
1. Vicko Kaštelanac, predsjednik  
2. Vice Burica, član,  
3. Sandro Sinovčić, član  
4. Zvjezdana Jelinčić, član,  
5. Vicko Buktenica, član.  
 
Ad 9.) 
 Vicko Kaštelanac podnosi izvješće kao predsjednik prethodnog Povjerenstva o elementarnoj 
nepogodi i šteti od mraza na vinovoj lozi, postupku objave javnog poziva (štetu prijavilo 18 ljudi), o 
izlasku na teren i utvrđenoj šteti. 
 Načelnik nadopunjuje da do tada nije postojala praksa nadoknađivanja štete ali evo nastojimo 
ubuduće pomoći koliko možemo, ne 100% ali nadoknaditi barem nešto. 
 Vicko Kaštelanac predlaže da se iznos za isplatu štete zaokruži na 32.000,00 kn. 
 Jednoglasno se donosi  
 

ZAKLJUČAK 
o prihvaćanju Izvješća Povjerenstva za procjenu šteta od elementarnih nepogoda  

 
I 

Prihvaća se izvješće Povjerenstva za procjenu šteta od elementarnih nepogoda i to za štetu od mraza 
na vinovoj lozi. 

II 
Procijenjeni iznos štete koji će se isplatiti vinogradarima iznosi ukupno 32.000,00 kn. 
 
Ad 10.)  
 
 Pročelnica obrazlaže potrebu donošenja ove Odluke, odnosno po Zakonu o pristupu 
informacijama ovi pravilnici više nisu potrebni, treba ih staviti van snage. 
 
 Goran Tvrdić upućuje sve pohvale osobi zaduženoj za informiranje i službi koja se time bavi, 
na ažurnosti i ekspeditivnosti. 
 Predsjedatelj poziva na glasovanje. 
 
 Jednoglasno se donosi 

Odluka o prestanku važenja  
Pravilnika o pravu na pristup informacijama i ponovnu uporabu informacija 

 



Ad 11.) 
 Pročelnica obrazlaže da po Zakonu o lokalnim porezima koji je stupio na snagu 1.1.o.g. treba 
do 30.06. donijeti Odluku o lokalnim porezima. Ona se sad donosi ista kao i prethodna, samo 
formalno, ali je treba korigirati i odrediti koeficijente za porez na nekretnine i to do 30.11.i voditi 
računa da prihodi Općine ostanu barem isti. 
 Tihomir Glavurtić smatra da će JUOOŠ dati prijedloge i izračune o kojima će onda oni 
odlučivati. 
 Ćiro Kalebić predlaže da se stave maksimalni koeficijenti. 
 
 Goran Tvrdić predlaže da se naprave izračuni na primjeru određenog broja objekata i 
procijeniti, ne možemo podignuti davanja toliko da nas „linčuju“. 

Inga Tomić Vrdoljak nadopunjuje članak 8.postupak dokazivanja. 
 
Načelnik traži izmjenu članka 9. Da Potkamenica (odnosno Šumpjivina) budu u 3.zoni a ne u 

1., a s obzirom da se njegova kuća nalazi u toj zoni on predlaže da ona može i ostati po 15kn ali ne želi 
da zbog njega ispaštaju ostali stanovnici tog dijela. 
 
               Predsjedatelj stavlja Odluku na glasovanje sa predloženim izmjenama 
  Jednoglasno se donosi               

 
Odluka o lokalnim porezima Općine Šolta 
 

Ad.12) 
 Pročelnica daje obrazloženje. U Povjerenstvo Načelnik imenuje jednog člana, a drugog Vijeće. 
Ostala 3 člana imenuje sama Agencija za poljoprivredno zemljište. Načelnik je imenovao Josipu 
Bezić. 
 Predsjedatelj predlaže za člana Borisa Gabelu. 
 Tihomir Glavurtić predlaže Vicka Kaštelanca. 
 Vojka Tomić predlaže Gorana Tvrdića. 
 
 Predsjedatelj poziva na glasovanje o prvom prijedlogu. 
 Prvi prijedlog usvojen sa 6 glasova ZA i 5 PROTIV te se donosi 
 

ODLUKU  
o određivanju predstavnika Općine Šolta u Povjerenstvo za dodjelu zakupa na poljoprivrednom 

zemljištu u vlasništvu Republike Hrvatske 
 
Boris Gabela, vijećnik u Općinskom vijeću Općine Šolta, određuje se za predstavnika Općine Šolta 
koji će biti imenovan u Povjerenstvo za dodjelu zakupa na poljoprivrednom zemljištu u vlasništvu 
Republike Hrvatske. 
 
Ad 13.) 
 Pročelnica kratko obrazlaže temeljnu odluku ID UPU Stomorska. Najvažnije za napomenuti je 
da sve izmjene koje se zatraže financiraju sami podnositelji zahtjeva, investitori. 
 Predsjedatelj poziva vijećnike na glasovanje. 
 Nakon provedenog glasovanja jednoglasno se donosi 
 

O D L U K A 
o izmjeni i dopuni Odluke o izradi Izmjena i dopuna  

Urbanističkog plana uređenja STOMORSKA-III  („Službeni glasnik Općine Šolta“, broj 5/17) 
 
Ad 14.) 
 
             Načelnik obrazlaže, vrtić dovršen, još samo detalji. Grad Split još nije imao svoju sjednicu ali 
je sugerirano da osnujemo svoju ustanovu. Obavit će se razgovor s Gradonačelnikom ali treba 
pripremiti teren ako Split ostane pri takvoj odluci. Ide se na 10satno radno vrijeme i zapošljavanje još 



2 djelatnika. Kako bi se izbjeglo zapošljavanje logopeda, psihologa, medicinska skrb…to se može 
riješiti ugovorima sa postojećim službama na otoku, u  osnovnoj školi i Domu zdravlja. Odluka koju 
donesemo šalje se Ministarstvu pa ako je prihvati i ako bude potrebno. 
 
               Zvjezdana Jelinčić napominje da prijava Ministarstvu ne ide bez dobro pripremljenog Plana i 
programa. Najmanje 4 zaposlena, drugačiji program, skuplji smještaj, koliko će biti zainteresiranih za 
jaslice-tu još 1 odgajatelj i još 1 čistačica. Ravnatelj može biti odgajatelj koji ima +2 sata tjedno više 
za posao ravnatelja. Misli da je to sve malo previše za Općinu Šolta. 
 
               Načelnik izjavljuje da će djeci omogućiti sve što može da ne budu zakinuta u odnosu na 
djecu u gradu, kao i cijene da budu u okviru onih u Splitu. 
 
               Ćiro Kalebić i dalje ne razumije zašto moramo osnivati ustanovu i odvojiti se od DV 
„„Marjan““ i stvarati dodatne troškove. Također smatra da bi na Šolti dječji vrtić mogao biti i 
besplatan. 
 
               Tvrdić Goran čita odgovor na njegov upit ravnateljice DV „Marjan“ koja je pohvalila 
namjeru osnivanja ustanove i podsjetila da je to naša zakonska obveza. Međutim Goran smatra da 
nemamo dovoljno podataka o tome koliko bi to koštalo,  s obzirom na povećanje broja zaposlenih, pa 
onda još i jaslice, smatra da se treba bolje pripremiti i odgodit donošenje odluke za drugi put. 
 
               Predsjedatelj ih upozorava da nisu pratili Načelnikovo obrazlaganje jer je osnivanje ustanove 
plan B. Godinama se Općina bori da vrtić ostane u sastavu DV „Marjan“ i eto uspjeli smo do sada ali 
ne treba riskirati da dječji vrtić ne bude mogao raditi jer papiri nisu napravljeni, a Split nas otkači. 
                
 Boris Gabela traži da se naprave okvirni izračuni koliki su to točno troškovi. 
               
  Vojka Tomić predlaže da se prije razgovora s Gradonačelnikom Splita ubaci u ugovor i 
dodatak vezan uz jaslice, jer se možda poslije neće moći dodati. Moli da se to prenese Načelniku 
budući je izašao trenutno sa sjednice. Moramo mladim obiteljima dati mogućnost. Nadalje misli kad se 
donese ovakva odluka onda je gotovo, Grad Split i ako nije mislio sada će nas otkačiti. 
                
 Pročelnica napominje da se svaka odluka pa i ova može staviti van snage. 
 
               Ćiril Kalebić još jednom ponavlja da se vrtić ne smije odvojiti od „Marjana“ i da treba ići u 
Grad Split na razgovor kao i kod Ravnateljice „Marjana“. 
 
                Tihomir Glavurtić predlaže da se ova odluka odgodi za koji dan, da se obave razgovori u 
Gradu Splitu i ukoliko se bude trebalo imati vanrednu sjednicu samo na ovu temu da nitko neće imati 
protiv. 
                Goran Tvrdić traži da djeca još neko vrijeme idu u stari vrtić kako je i bilo do sad, zašto 
nešto raditi na silu. A posebno ga vrijeđa i traži da uđe u zapisnik Načelnikova izjava „da opstruiramo, 
da smo kontra vrtića i kontra dice“. Ne želi stajati iza ove odluke pa da ga sutra „razapinju“. 
 
 Predsjedatelj još jednom ponavlja u kojem slučaju će doći do osnivanja ove ustanove ako 
zaista to bude potrebno a i proces osnivanja ustanove traje 6-7 mjeseci. 
         
 Boris Gabela ponovno provjerava ako je to naša zakonska obveza od toga ne možemo 
pobjeći i o tome se nema što raspravljati, a ako prođe pa ostane po starom odlično. Predlaže da se za 
slijedeću sjednicu naprave neke kalkulacije, a što se tiče razgovora s Gradom Splitom tamo je takva 
situacija da se momentalno nema s kim razgovarat.  
  
 Goran Tvrdić podržava izjavu Borisa Gabele i predlaže da Zvjezdana Jelinčić napravi 
izračune za vrtić s tim da se uključe i jaslice. 
 



 Predsjedatelj pozdravlja Anitu Varvodić koja je pristigla na sjednicu prije 20tak minuta, 
zbog zainteresiranosti za temu jaslica. Napominje da mu je drago da je došla ali da se ubuduće mora 
najaviti. 
 Goran Tvrdić traži da se svim vijećnicima pokaže koji to članak Poslovnika propisuje da se 
treba najaviti Predsjedatelju jer on to nije pronašao. 
  
 Donosi se  

Zaključak 
 Zadužuje se Zvjezdana Jelinčić da napravi izračune koliko će koštati dječji vrtić uključujući i 
jaslice. Izračune zajedno sa zakonskim osnovama za osnivanje Ustanove dostaviti vijećnicima u roku 
od 8 dana. 
  
Ad 15.) 
 
           Predsjedatelj obrazlaže izmjene i dopune, čita već usvojene razloge za izmjene i dopune koje 
sada još jednom treba korigirati kako se neki poslovi, konkretno vezano uz luku Stomorska ne bi 
zaustavili i zbog raznih studija otegnuli opet za narednih 5-6 mjeseci. 
 
 Nakon kratke rasprave Predsjedatelj poziva na glasovanje. 
   Jednoglasno se donosi 
 

O D L U K U 
Izmjeni i dopuni Odluke o izradi Izmjena i dopuna Prostornog plana uređenja Općine Šolta 

(„Službeni glasnik Općine Šolta“, br.  06/06, 05/10, 09/10, 02/12 , 09/15, 23/16  i 03/17-
pročišćeni tekst) – VI („Službeni glasnik Općine Šolta“, br.7/17) 

 
Ad 16.) 
 Predsjedatelj izvješćuje kako su se izbori za MO uvijek održavali krajem rujna. 
 Donosi se  

Z A K L J U Č A K  

    Na narednoj sjednici Općinskog vijeća donijet će se Odluka o raspisivanju izbora za članove 
vijeća mjesnih odbora. 

Ad 17.) 
 Čiril Kalebić pita da li su točne informacije da dozvola za zaobilaznicu Stomorska ističe u 
10.mjesecu o.g.. Kako je dobio potvrdan odgovor smatra da se nešto treba poduzeti prije isteka iste. 
 Ćiril Kalebić izvješćuje o razgovoru s Tončom Aljinovićem i mogućem rješenju parkinga u 
Stomorskoj. 
 
 Načelnik iznosi kako je u više navrata svih ovih godina razgovarao s Aljinovićem i 
potencijalnom parkingu na parceli u njegovom vlasništvu, međutim do sada nisu postigli dogovor. 
 Predsjedatelj donosi 

Z AK L J U Č A K 
 
Zadužuje se Ćiril Kalebić da ispita sve mogućnosti oko eventualnog parking prostora, a na parceli u 
vlasništvu Tonča Aljinovića, Stomorska. 
 
Ad 18.)  
 Ćiril Kalebić izvješćuje kako je njegova stranka tražila više puta, pismenim putem, 
korištenje vijećnice za sastanke i nikad im nije odobreno. 
 Klub vijećnika pita za korištenje također za svoje sastanke.  
 Predsjedatelj odgovara kako Klub vijećnika može koristiti ali se mora najaviti i dogovoriti 
radi ključeva. 
 Pročelnica izvješćuje o naputku Ministarstva uprave kako se političkim strankama mora 
naplatiti korištenje općinskih prostora i o postojanju Pravilnika o korištenju općinskih prostora. 



 Ćiril Kalebić traži da se donese zaključak. 
 Predsjedatelj donosi 

Z A K L J U Č A K 
 
 Na narednoj sjednici razmotriti Odluku o davanju u zakup i kupoprodaji poslovnih prostora u 
vlasništvu ili suvlasništvu Općine Šolta, i ukoliko bude potrebno napraviti izmjene. 
 
Ad 19.) 
 Zvjezdana Jelinčić obrazlaže koliko se uložilo u „staru školu“ i udruga Rusmarin“ i PŠRD 
„Pelegrin“ i posebno Općina koja je vlasnik 1/1. Udruga Rusmarin je pokrenula tu obnovu, prostor je 
primjeren uredan i naravno da ga treba koristiti ali i čuvati. Međutim postoje problemi otkada postoji 
duplikat ključa u novoj upravi Pelegrina pa se u prostor ulazi kad god tko hoće. 
 Ćiril Kalebić kaže da ga interesira gornji kat koji je ne dovršen. 
 Načelnik objašnjava kako su u projektu tu predviđena 2 apartmana. 
 Ćiril Kalebić na to izjavljuje kako je Općina prodala apartmane a sada gradi apartmane pa 
mu nije jasno. 
 Zvjezdana Jelinčić pojašnjava kako to nema veze sa klasičnim apartmanima. Zamišljeno je 
kao eventualni smještaj za razne izvođače i predavače koji bi koristili staru školu za neku svoju 
aktivnost. Pružanjem smještaja pokrio bi se dio troškova održavanja zgrade. 
 
Ad 20.) 
  
 U 12:10 min Boris Gabela, Inga Tomić-Vrdoljak i Ćiril Kalebić napuštaju sjednicu iz 
opravdanih razloga, poslovnih obveza. 
 
 Na sjednicu je stigla i gospođa Ana Marija Maloča Burica a zbog teme jaslica i upućene 
peticije roditelja djece jasličke dobi. 
 
 Pristigle gošće iznose svoje zahtjeve za 14 djece jasličke dobi kako bi roditelji mogli 
nastaviti raditi ili tražiti posao. Neka jaslice budu ako ne sada na jesen onda kada bude moguće ali da 
dobiju nekakav okvirni odgovor. 
 
 Načelnik pojašnjava kako tu nema odgovora otprilike, imaju njegovu potpunu podršku i 
njemu je samom u interesu da Šolta ima jaslice ali treba najprije napraviti izračune i sve ispitati da bi 
dao konkretan odgovor da ili ne. 
 
 Goran Tvrdić traži da uđe u zapisnik da je velika šteta da se propustilo prilikom izgradnje 
novog vrtića predvidjeti jaslice. 
 
 Načelnik objašnjava da nisu upoznati i da ne govore o onom što ne znaju i nemaju 
argumente jer u ovom novom prostoru postoje uvjeti i za jaslice. Gošćama je obećan konkretniji 
odgovor uskoro, možda već sa slijedeće sjednice.   
 12:40 gošće napuštaju sjednicu. 
 
 Vicko Kaštelanac, potaknut temom „stare škole“ u Stomorskoj moli da se ima vremena i 
volje za najnužniju sanaciju „škole“ u Gornjem Selu, barem popraviti prozore i vrata, krov je još 
uredu, drugo propada zbog kiše i sl. i može ući tko hoće. 
 Načelnik odgovara kako postoji projekt za uređenje, već je pokušavano na nekim natječajima 
ali nije prošlo što ne znači da neće na nekom uskoro. Inače stare škole treba sanirati, ne prodavati, 
osposobiti ih da služe mještanima. 
 
 Goran Tvrdić u ime Kluba vijećnika postavlja pitanje dionice vodovoda Mariniča rat. Radovi 
su najavljeni u 6.mjesecu, još nisu započeli, blokiran protupožarni put i put prema jedinom 
ribogojilištu. Što će se dogoditi sa vodoopskrbom kada se ovaj cjevovod pusti u rad? (citira vezano uz 
vodoopskrbu iz Strategije OŠ iz 2015.g.) 
 Načelnik odgovara da su za tu dionicu dobivena sredstva u iznosu 200.000,00 kn i treba ih se 
potrošiti prema planu, započeti radove, inače ćemo ih izgubiti. Ta sredstva su dobivena za opremanje 



zone kako bi se moglo planirati i druge projekte na tom području. Što se tiče pritiska vode,  to je 
zadovoljavajuće, on se može još i povećati ali ne previše da ne dođe do pucanja cijevi. U planu je 
postavljanje 2.vodovodne cijevi Brač-Šolta koju će financirati Hrvatske vode. 
 
 Predsjedatelj poziva Josipu Bezić, djelatnicu Općine Šolta koja je u međuvremenu stigla na 
sjednicu, da pročita zahtjeve za oslobađanje od komunalnog doprinosa. 

 Donosi se slijedeći 

Z A K L J U Č A K  

Prihvaća se zahtjev Ante Mateljana (OIB: 5292461159), Stupina 9, Grohote za oslobađanje od 
plaćanja komunalnog doprinosa u 100% iznosu za 500m3 građevine izgrađene na k.č. 1275 K.O. 
Grohote uz uvjet da obveznik nema nepodmirene dospjele novčane obveze prema Općini Šolta.  

Z A K L J U Č A K  

Prihvaća se zahtjev Ivanice Koludrović (OIB: 30106841505), Veladova 1, Stomorska za 
oslobađanje od plaćanja komunalnog doprinosa u 100% iznosu za 500m3 građevine izgrađene na k.č. 
751, 752 K.O. Gornje selo uz uvjet da obveznik nema nepodmirene dospjele novčane obveze prema 
Općini Šolta.  

             
Zahtjevi Venči Tomić i Ivice Bezića moraju se još preispitati i nadopuniti. 
 
 
 Vojka Tomić postavlja pitanje buke trajekata u luci Rogač, jer se brodovi ne priključuju na 
postavljenu infrastrukturu. Da li opet treba pozvati inspekciju. 
 Napominje i problem zida iza pumpe koji je ruglo Rogača. 
  
 Branka Weber ističe problem neograđenih plaža. 
 Načelnik izvješćuje kako su plažne ograde kupljene i postavljaju se po zahtjevima pa će izdati 
naredbu Basiliji samo nek se kaže gdje sve treba. Mjesni odbor bi o tome trebao voditi računa. 
 Branka Weber još pita za postavljanje klupa, Gornje Selo-Ravanc. 
 Načelnik odgovara kako klupe upravo stižu ovih dana, one se i svake godine popravljaju, ali 
eto uništavaju se pa i nestaju. Postavit će se gdje treba ovih dana. 
 
 Tihomir Glavurtić započinje sa primjedbom o slaboj komunikaciji sa Mjesnim odborom, 
npr.ne zna za zatvaranje prometa u Maslinici, kada se nasipaju plaže treba se obavijestiti MO koji 
najbolje zna gdje treba i sl. 
 Nadalje ističe problem plaže „Punta“, nedovršena i jedina, a „dobila je skutere“ koji se usred 
plaže voze. Opasnost za djecu i kupače. Zašto je ponton usred plaže, a ne na kraju. Nema plutača. 
 Načelnik izvješćuje da su kap.Vidan i ing.Čikotić bili na terenu i odlučili da se izmakne na 
kraj plaže prema sjeveru. Na plaži ne može biti ni jedno plovilo, ovdje nije stvar samo skutera jer se i 
pojedini „kaići“ voze istim pravcem. Za svih moraju biti ista pravila, nitko ne može biti privilegiran. 
Mjesni odbor je postavio plutače nepravilno.  
 Tihomir Glavurtić napominje da je teško izmjestiti sve brodove mještana koji tu „postoje“ 
preko 30 godina. 
 
 Tihana Glavurtić, koja je pristigla u međuvremenu, inače predsjednica Vijeća za izdavanje 
koncesijskih odobrenja, izvješćuje o načinu rada tog Vijeća, uređivanju Pravilnika, problemima 
izdavanja odobrenja jer treba postojati suglasnost Lučke kapetanije, njih se dugo čeka dok izađu na 
teren. Konkretno za ovaj slučaj sa „skuterima“, Lučka kapetanija je izišla ne teren sa već gotovom 
suglasnosti jedino što je zahtijevala da se izmjeste na kraj plaže prema Teplom boku.  
Veliki problem je oko dugovanja za koncesije, moli da Općinsko vijeće pomogne u rješavanju istog. 



Neki nisu platili niti preuzeli odobrenje, ili su čak neke mikrolokacije ukinute, a pojedinci ipak rade i 
koriste prostor. Mi ne možemo ništa, inspekcije ne dolaze. Dugovi se ne plaćaju. 
 Načelnik predlaže da se koncesijska odobrenja mogu platiti u 3 rate. A što se tiče onih koji 
rade bez odobrenja, prijavljeno je inspekciji koja kaže da nije nadležna, a nije ni Općina, komunalni 
redar nema ovlasti. Svi rade po različitim Zakonima. Ostaje jedino da Općina na svoju ruku ukloni 
objekte, nada se da bi Općinsko vijeće to podržalo.   
 Pročelnica potvrđuje kako komunalni redar za sve na pomorskom dobru može jedino prijaviti 
Lučkoj kapetaniji i Ministarstvu pomorstva prometa i infrastrukture. 
  
 Tihomir Glavurtić ističe problem trgovine „Studenac“ u Maslinici, neredu oko trgovine, 
paletama, smeću, opušcima, zatvorenom prometu kada dođu kamioni s robom. Potrebno je da se 
kamioni parkiraju na njihov parking. Voditeljica dućana ne poduzima ništa niti se obazire na njegove 
opaske. 
 
 Branka Weber pita šta je sa zaobilaznicom prema Gornjoj Krušici i zaobilaznicom preko 
Velog doca. Također upozorava na uski teško prohodni put u Gornjoj krušici, ispred kuća, koji je 
opasan za prolaznike.  
 Načelnik kaže da tu ne može puno učiniti, to je pomorsko dobro i ne može Općina na tome 
raditi na svoju ruku, a inspekcije ne dolaze. Vlasnici kuća su sami napravili takvo stanje jer su kuće 
napravljene do samog ruba parcela ili čak u putu, skoro do mora. 
 Pročelnica o zaobilaznici Stomorske, svi papiri ishođeni, u Županijskoj upravi za ceste kažu 
nema novaca i sve je stalo, nešto treba poduzeti da ne isteknu dozvole, možda da Općina sufinancira.  
   
 Goran Tvrdić pita Načelnika u ime građana ulice Put krajna, što je s Projektom građana za tu 
ulicu, a koji je ušao u Proračun za 2017. 
 Načelnik kaže da će to biti izvršeno, jedino što za asfaltiranje širina puta nije dovoljna jer se 
trebalo riješiti sa međašnicima u toj ulici da se može malo proširiti, srušiti neke gomile. Dogovoreno je 
sa stanovnicima ulice da to riješe s vlasnicima parcele ali eto to nije učinjeno. Ipak iako je širina puta 
tek oko 2,5 m, nedovoljna za prolazak strojeva, uredit će se. 
 
 Predsjedatelj konstatira da nema više pitanja i zaključuje sjednicu u 14:10 sati. 
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